

CONSTAT D'AUGMENTATION DE CAPITAL
du 31 octobre 2025 **Me M. Loesch Numéro** **/2025**
 Me A. Foehr Numéro

before Maître Anne Foehr, notary, residing in Echternach, Grand Duchy of Luxembourg, acting in replacement of her colleague Maître Marc Loesch, notary, residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, momentarily absent, the latter remaining depositary of the present deed,

by virtue of the authority conferred on him pursuant the decisions (i) of the board of directors of the Company dated 22 July 2025 (the “**Resolutions**”) and

(ii) of the delegates of the board of directors of the Company dated 30 October 2025 (the “**Delegates Decision**”).

A copy of the Resolutions and a copy of the Delegates Decision have been given to the undersigned notary.

The articles of association of the Company (the “**Articles**”) were amended for the last time on 17 June 2025 pursuant to a deed of Maître Max Welbes, notary residing in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, acting in replacement of his colleague, Maître Marc Loesch, prenamed, published in the RESA number RESA_2025_163.744 on 28 July 2025.

The appearing party, acting in the said capacity, declared and requested the undersigned notary to record that:

(I) Article 5.2 of the Articles of the Company provides as follows:

“5.2 Authorised Capital

*5.2.1 The authorised share capital of the Company (including the issued share capital) is set at twenty-seven million six hundred two thousand five hundred sixty-nine Euros and eighty-one cents (EUR 27,602,569.81) represented by a maximum of up to one billion sixty million (1,060,000,000) Shares without nominal value (the “**Authorised Capital**”).*

*5.2.2 The Authorised Capital (and any authorisation granted to the Board of Directors in relation thereto) shall be valid for a period ending on the fifth (5th) anniversary of the day of publication in the Recueil électronique des sociétés et associations, the Luxembourg legal gazette (“**RESA**”) of the minutes of the extraordinary general meeting of the Shareholders of the Company held on 10 October 2024.*

5.2.3 Subject to the provisions of the 1915 Law and these Articles, each Shareholder shall have a preferential right of subscription in the event of the issue of new Shares against contributions in cash. Such preferential right of subscription shall be proportional to the fraction of the capital represented by the Shares held by the relevant Shareholder. The right to subscribe Shares may be exercised within a period determined by the Board of Directors which, unless applicable law provides otherwise, may not be less than fourteen days from the publication of the offer in accordance with applicable law. The Board of Directors may decide (i) that Shares, corresponding to preferential subscription

rights which remain unexercised at the end of the subscription period, may be subscribed by, or placed with, such person or persons as determined by the Board of Directors, or (ii) that such unexercised preferential rights may be exercised in priority in proportion to the capital represented by their Shares, by the existing Shareholders who already exercised their rights in full during the preferential subscription period. In each such case, the terms of the subscription by, or placement with, such person or the subscription terms of the existing Shareholders shall be determined by the Board of Directors.

5.2.4 The preferential subscription right may be waived, limited or suppressed by a resolution of the General Meeting adopted in compliance with the quorum applicable to the amendment of these Articles at the Super Majority.

5.2.5 The preferential subscription right may also be waived, limited or suppressed by the Board of Directors (i) in the event that the General Meeting delegates, with the quorum applicable to amendments of the Articles at the Super Majority, to the Board of Directors the power to issue Shares and to waive, limit or suppress the preferential subscription right for a period of no more than five years set by the General Meeting and (ii) pursuant to the authorizations conferred here below.

5.2.6 The Board of Directors is authorized during the period referred to in Article 5.2.2, to issue Shares or any rights, securities or other entitlements to Shares (including but not limited to convertible bonds or notes, warrants, options, awards, restricted share units or any other similar instrument) as it determines within the limits of the Authorised Capital against contributions in cash, contributions in kind or by way of incorporation of available reserves, issue premiums, retained earnings and as dividends or other distributions, whether in lieu of cash dividends or other distribution payments or otherwise, with or without issue of Shares, at such times and on such terms and conditions, including the issue price, and to such person(s) as the Board of Directors may in its discretion resolve including, without limitation, the Group's consultants, contractors and franchisees, without reserving any preferential subscription rights to existing Shareholders (including in case of issue of Shares by way of incorporation of reserves or without incorporation of reserves). The Board of Directors is accordingly authorised during the period referred to in Article 5.2.2

to waive, limit or suppress any preferential subscription rights of existing Shareholders to the extent the Board of Directors deems such waiver, limitation or suppression advisable for any issue or issues of Shares (or any rights, securities or other entitlement to Shares) within the Authorised Capital.

5.2.7 Without limiting the generality of the foregoing, the Board of Directors is authorised to set the subscription price with respect to Shares to be issued within the limits of the Authorised Capital, with or without issue premium, the date from which the Shares or other financial instruments will carry beneficial rights and, if applicable, the duration, amortisation, other rights (including early repayment), interest rates, conversion rates and exchange rates of the aforesaid rights and financial or other instruments as well as all the other conditions and terms of such rights and financial or other instruments including as to their subscription, issue and payment.

5.2.8 In addition, the Board of Directors may allocate existing Shares or new Shares (within the limits of the Authorised Capital), including Shares allocated or issued free of charge, to directors and other corporate officers and salaried staff members of the Company or of companies or economic interest groupings in which the Company holds directly or indirectly at least 10 per cent of the capital or voting rights. With respect to new Shares to be issued, the authorisation granted in this Article 5.2.8 shall by operation of law, operate as a waiver by existing Shareholders of their preferential subscription right for the benefit of the recipients of such Shares allotted free of charge. The Board of Directors may determine the terms and conditions of such allocation, which may comprise a period after which the allocation is final and a minimum holding period during which the recipients must retain the Shares.

5.2.9 Upon an issue of Shares within the Authorised Capital, the Board of Directors shall cause Articles 5.1 and 5.2 to be amended accordingly.

5.2.10 The Board of Directors is expressly authorized to delegate to any of its members, or to any other person or committee, the implementation of any increases of share capital or issue or allotment of Shares or of rights, securities or other instruments with entitlement to Shares, including, without limitation, the duties of accepting subscriptions, signing any documents required in relation to the allocation of Shares, including any allocation agreements or allocation

letters, acknowledging receipt of payments (if applicable) for any Shares, issuing Shares and recording any issue made within the Authorised Capital before a notary.”

(II) By the Delegates Decision the Company has decided to increase the issued share capital of the Company within the limits of the Authorised Capital by an amount of seventy-seven thousand four hundred fifty-nine Euros and nineteen cents (EUR 77,459.19), from its current amount of twenty-six million forty thousand one hundred sixty Euros and twenty cents (EUR 26,040,160.20) to an amount of twenty-six million one hundred seventeen thousand six hundred nineteen Euros and thirty-nine cents (EUR 26,117,619.39), by the issuance of two million nine hundred seventy-four thousand six hundred five (2,974,605) fully paid up ordinary shares without nominal value (the “**New Shares**”) to the beneficiaries listed and in the proportions set forth in the Delegates Decision for a total issue price of fifteen million three hundred forty-three thousand five hundred seventy Euros and fifty-one cents (EUR 15,343,570.51) (“**Issue Price**”), out of which seventy-seven thousand four hundred fifty-nine Euros and nineteen cents (EUR 77,459.19) was allocated to the share capital account and the balance being fifteen million two hundred sixty-six thousand one hundred eleven Euros and thirty-two cents (EUR 15,266,111.32) was allocated to the share premium account of the Company (the “**Capital Increase**”).

(III) In accordance with article 5.2.6 of the Articles, the New Shares have been issued through the Delegates Decision without reserving any preferential subscription rights to existing shareholders of the Company.

(IV) The New Shares have been fully paid up by way of (i) a contribution in cash of an amount of sixty-five million seventy-four thousand one hundred eighty-three Polish zlotys and twenty groszy (PLN 65,074,183.20), corresponding to fifteen million three hundred forty-one thousand one hundred seventy-one Euros and ninety-six cents (EUR 15,341,171.96) (the “**Contribution**”) based on the EUR/PLN foreign exchange reference spot rate of EUR 1 = PLN 4.2418 as published on the website of the European Central Bank on 29 October 2025, and (ii) an incorporation of the available reserves of an amount of two thousand three hundred ninety-eight Euros and fifty-five cents

(EUR 2,398.55) which are currently booked under the share premium account of the Company (the “**Reserves**”), as described in the Delegates Decision. Evidence of (i) the payment of the Contribution and (ii) the existence of the Reserves has been given to the undersigned notary.

(V) As a consequence of the above, the issued share capital of the Company has been increased to twenty-six million one hundred seventeen thousand six hundred nineteen Euros and thirty-nine cents (EUR 26,117,619.39) so that the first paragraph of Article 5.1 of the Articles is amended so as to read as follows:

*“The issued share capital of the Company amounts to twenty-six million one hundred seventeen thousand six hundred nineteen Euros and thirty-nine cents (EUR 26,117,619.39) represented by one billion two million nine hundred seventy-four thousand six hundred five (1,002,974,605) ordinary shares without nominal value (the “**Shares**”). ”*

COSTS AND EXPENSES

The costs, expenses, remuneration or charges in any form whatsoever which shall be borne by the Company are estimated at six thousand two hundred euros (EUR 6,200.00).

STATEMENT

The undersigned notary, who knows English, states that on request of the appearing party the present deed is worded in English, followed by a French translation; on request of the same appearing party and in case of discrepancy between the English and the French texts, the English version will be binding.

WHEREOF the present notarial deed was drawn up in Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, on the day indicated at the beginning of this deed.

The document having been read to the appearing party, known to the notary by name, first name and residence, the said appearing party signed together with the notary the present deed.

SUIT LA TRADUCTION FRANÇAISE DU TEXTE QUI PRÉCÈDE

L’an deux mille vingt-cinq, le trente-et-unième jour du mois d’octobre,
par-devant Maître Anne Foehr, notaire de résidence à Echternach, Grand-Duché de Luxembourg, agissant en remplacement de son collègue Maître Marc Loesch, notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg,

momentanément absent, lequel dernier nommé restera dépositaire du présent acte,

A COMPARU:

Mr Chris Oberhag, clerc de notaire, demeurant professionnellement à Luxembourg,

agissant en qualité de mandataire spécial des délégués du conseil d'administration de **Zabka Group**, une société anonyme de droit luxembourgeois, dont le siège social se situe au 2, rue Jean Monnet, L-2180 Luxembourg et qui est immatriculée au Registre de Commerce et des Sociétés, Luxembourg (le « **RCS** ») sous le numéro B263068, constituée le 2 décembre 2021 suivant acte reçu de Maître Marc Loesch, notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, publié au Recueil électronique des Sociétés et Associations (le « **RESA** ») sous le numéro RESA_2022_006.363 du 7 janvier 2022 (la « **Société** »),

en vertu des pouvoirs qui lui ont été conférés conformément aux décisions (i) du conseil d'administration de la Société en date du 22 juillet 2025 (les « **Résolutions** ») et (ii) des délégués du conseil d'administration de la Société en date du 30 octobre 2025 (la « **Décision des Délégués** »).

Une copie des Résolutions et une copie de la Décision des Délégués ont été remises au notaire instrumentant.

Les statuts de la Société (les « **Statuts** ») ont été modifiés en dernier lieu le 17 juin 2025 suivant acte reçu de Maître Max Welbes, notaire de résidence à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, agissant en remplacement de son collègue, Maître Marc Loesch, prénommé, publié au RESA sous le numéro RESA_2025_163.744 du 28 juillet 2025.

La partie comparante, agissant en cette qualité, a déclaré et requis le notaire instrumentant d'acter ce qui suit :

(I) L'article 5.2 des Statuts de la Société prévoit ce qui suit :

« 5.2 Capital Autorisé »

5.2.1 Le capital social autorisé de la Société (y compris le capital social émis) est fixé à vingt-sept millions six cent deux mille cinq cent soixante-neuf euros et quatre-vingt-un centimes (27.602.569,81 EUR) représenté par un maximum d'un milliard soixante millions (1.060.000.000) Actions sans valeur

*nominale (le « **Capital Autorisé** »).*

*5.2.2 Le Capital Autorisé (et toute autorisation accordée au Conseil d'Administration à cet égard) est valable pour une période se terminant le jour du cinquième (5e) anniversaire de la publication au Recueil électronique des sociétés et associations, le journal officiel luxembourgeois (« **RESA** »), du procès-verbal de l'assemblée générale extraordinaire des Actionnaires de la Société tenue le 10 octobre 2024.*

5.2.3 Sous réserve des dispositions de la Loi de 1915 et des présents Statuts, chaque Actionnaire dispose d'un droit préférentiel de souscription en cas d'émission de nouvelles Actions en échange d'apports en numéraire. Ce droit préférentiel de souscription est proportionnel à la fraction du capital représentée par les Actions que l'Actionnaire concerné détient. Le droit de souscrire des Actions peut être exercé dans un délai déterminé par le Conseil d'Administration qui, sauf disposition contraire de la loi applicable, ne peut être inférieur à quatorze jours à compter de la publication de l'offre conformément à la loi applicable. Le Conseil d'Administration peut décider (i) que les Actions, correspondant à des droits préférentiels de souscription non exercés à la fin de la période de souscription, peuvent être souscrites par, ou placées auprès de, la ou les personnes déterminées par le Conseil d'Administration, ou (ii) que ces droits préférentiels non exercés peuvent être exercés en priorité, proportionnellement au capital représenté par leurs Actions, par les Actionnaires existants qui ont déjà exercé la totalité de leurs droits pendant la période de souscription préférentielle. Dans ce cas, les conditions de souscription par, ou de placement auprès de, cette personne ou les conditions de souscription des Actionnaires existants sont déterminées par le Conseil d'Administration.

5.2.4 Le droit préférentiel de souscription peut faire l'objet d'une renonciation, ou être limité ou supprimé par une résolution de l'Assemblée Générale adoptée conformément au quorum applicable à la modification des présents Statuts à la Super Majorité.

5.2.5 Le Conseil d'Administration peut également renoncer au droit préférentiel de souscription, le limiter ou le supprimer (i) dans le cas où l'Assemblée Générale délègue, avec le quorum applicable aux modifications des

Statuts à la Super Majorité, au Conseil d'Administration le pouvoir d'émettre des Actions et de renoncer au droit préférentiel de souscription, de le limiter ou de le supprimer pour une période n'excédant pas cinq ans fixée par l'Assemblée Générale et (ii) dans le cadre des autorisations conférées ci-dessous.

5.2.6 Le Conseil d'Administration est autorisé, pendant la période visée à l'article 5.2.2, à émettre des Actions ou tous droits, titres ou autres droits à des Actions (y compris, mais sans s'y limiter, des obligations ou titres obligataires convertibles, des warrants, des options, des attributions, des actions subalternes (« restricted share units ») ou tout autre instrument similaire) qu'il détermine dans les limites du Capital Autorisé en échange d'apports en numéraire, d'apports en nature ou par incorporation de réserves disponibles, de primes d'émission, de bénéfices reportés, et sous forme de dividendes ou d'autres distributions, que ce soit en lieu et place de dividendes en espèces ou d'autres paiements de distribution ou autrement, avec ou sans émission d'Actions, aux moments et aux conditions, y compris le prix d'émission, et au(x) personne(s) que le Conseil d'Administration peut décider à sa discrétion, y compris, mais sans s'y limiter, les consultants, contractants et franchisés du Groupe, sans réserver de droits préférentiels de souscription aux Actionnaires existants (y compris en cas d'émission d'Actions par incorporation de réserves ou sans incorporation de réserves. Le Conseil d'Administration est par conséquent autorisé, pendant la période visée à l'article 5.2.2, à renoncer à tous droits préférentiels de souscription des Actionnaires existants, à les limiter ou à les supprimer, dans la mesure où le Conseil d'Administration estime qu'une telle renonciation, limitation ou suppression est souhaitable pour une ou plusieurs émissions d'Actions (ou de droits, titres ou autres droits à des Actions) dans les limites du Capital Autorisé.

5.2.7 Sans limiter la portée générale de ce qui précède, le Conseil d'Administration est autorisé à fixer le prix de souscription pour les Actions à émettre dans les limites du Capital Autorisé, avec ou sans prime d'émission, la date à partir de laquelle les Actions ou autres instruments financiers seront assortis de droits économiques et, le cas échéant, la durée, l'amortissement, les autres droits (y compris le remboursement anticipé), les taux d'intérêt, les taux de conversion et les taux de change des droits et des instruments financiers ou

autres susmentionnés, y compris en ce qui concerne leur souscription, leur émission et leur paiement.

5.2.8 Par ailleurs, le Conseil d'Administration peut attribuer des Actions existantes ou de nouvelles Actions (dans les limites du Capital Autorisé), y compris les Actions attribuées ou émises à titre gratuit aux administrateurs et autres mandataires sociaux et membres du personnel salarié de la Société ou de sociétés ou groupements d'intérêt économique dont la Société détient directement ou indirectement 10 % au moins du capital ou des droits de vote. S'agissant des nouvelles Actions à émettre, l'autorisation donnée dans le présent article 5.2.8 vaut de plein droit renonciation des Actionnaires existants à leur droit préférentiel de souscription au profit des bénéficiaires de ces Actions attribuées à titre gratuit. Le Conseil d'Administration peut déterminer les modalités et conditions de cette attribution, qui peuvent comprendre un délai à l'issue duquel l'attribution est définitive et une période de détention minimale pendant laquelle les bénéficiaires doivent conserver les Actions.

5.2.9 Lors d'une émission d'Actions dans le cadre du Capital Autorisé, le Conseil d'Administration doit faire en sorte que les articles 5.1 et 5.2 soient modifiés en conséquence.

5.2.10 Le Conseil d'Administration est expressément autorisé à déléguer à l'un de ses membres ou à toute autre personne ou tout autre comité, la mise en œuvre de toute augmentation de capital social ou de toute émission ou attribution d'Actions ou de droits, de titres ou d'autres instruments donnant droit à des Actions, y compris, mais sans s'y limiter, les fonctions suivantes : acceptation des souscriptions ; signature des documents requis dans le cadre de l'attribution des Actions, y compris de tout accord d'attribution ou de toute lettre d'attribution ; accusé de réception des paiements (le cas échéant) pour toute Action ; émission d'Actions ; et constatation devant notaire de toute émission faite dans le cadre du Capital Autorisé.»

(II) Par la Décision des Délégués, la Société a décidé d'augmenter le capital social émis de la Société dans les limites du Capital Autorisé d'un montant de soixante-dix-sept mille quatre cent cinquante-neuf euros et dix-neuf centimes (77.459,19 EUR), de son montant actuel de vingt-six millions quarante mille cent soixante euros et vingt centimes (26.040.160,20 EUR) à un montant

de vingt-six millions cent dix-sept mille six cent dix-neuf euros et trente-neuf centimes (26.117.619,39 EUR), par l'émission de deux millions neuf cent soixante-quatorze mille six cent cinq (2.974.605) actions ordinaires intégralement libérées sans valeur nominale (les « **Nouvelles Actions** ») en faveur des souscripteurs listés et dans les proportions indiquées dans la Décision des Délégués pour un prix total de souscription de quinze millions trois cent quarante-trois mille cinq cent soixante-dix euros et cinquante et un centimes (15.343.570,51 EUR) (« **Prix de Souscription** »), dont soixante-dix-sept mille quatre cent cinquante-neuf euros et dix-neuf centimes (77.459,19 EUR) ont été affectés au compte de capital social et dont le solde, soit quinze millions deux cent soixante-six mille cent onze euros et trente-deux centimes (15.266.111,32 EUR), a été affecté au compte de prime d'émission de la Société (l'« **Augmentation de Capital** »).

(III) Conformément à l'article 5.2.6 des Statuts, les Nouvelles Actions ont été émises par voie de la Décision des Délégués sans réserver de droit préférentiel de souscription aux actionnaires existants de la Société.

(IV) Les Nouvelles Actions ont été entièrement libérées au moyen (i) d'un apport en numéraire d'un montant de soixante-cinq millions soixante-quatorze mille cent quatre-vingt-trois zlotys polonais et vingt groszy (65.074.183,20 PLN), correspondant à quinze millions trois cent quarante et un mille cent soixante et onze euros et quatre-vingt-seize centimes (15.341.171,96 EUR) (l'« **Apport** ») sur la base du taux de change de référence EUR/PLN de 1 EUR = 4,2418 PLN publié sur le site Internet de la Banque centrale européenne le 29 octobre 2025, et (ii) d'une incorporation des réserves disponibles d'un montant de deux mille trois cent quatre-vingt-dix-huit euros et cinquante-cinq centimes (2.398,55 EUR), actuellement comptabilisées dans le compte de prime d'émission (les « **Réserves** »), comme décrit dans la Décision des Délégués. La preuve (i) du paiement de l'Apport et (ii) de l'existence des Réserves a été fournie au notaire instrumentant.

(V) En conséquence de ce qui précède, le capital social émis de la Société a été augmenté à vingt-six millions cent dix-sept mille six cent dix-neuf euros et trente-neuf centimes (26.117.619,39 EUR) de sorte que le premier paragraphe de l'article 5.1 des Statuts est modifié afin d'avoir la teneur suivante :

« Le capital social émis de la Société s'élève à vingt-six millions cent dix-sept mille six cent dix-neuf euros et trente-neuf centimes (26.117.619,39 EUR) représenté par un milliard deux millions neuf cent soixante-quatorze mille six cent cinq (1.002.974.605) actions ordinaires sans valeur nominale (les « Actions »). »

COÛTS ET DÉPENSES

Les frais, dépenses, rémunérations ou charges, sous quelque forme que ce soit, qui incomberont à la Société sont estimés à six mille deux cents euros (6.200,00 EUR).

DÉCLARATION

Le notaire instrumentant, qui connaît l'anglais, déclare qu'à la demande de la partie comparante, le présent acte est rédigé en anglais, suivi d'une traduction en français ; à la demande de la même partie comparante et en cas de divergence entre les textes anglais et français, la version anglaise fera foi.

DONT ACTE

Fait et rédigé à Luxembourg, Grand-Duché de Luxembourg, le jour indiqué au début du présent acte.

Après lecture du document faite à la partie comparante, connue du notaire par son nom, prénom et résidence, ladite partie comparante a signé avec le notaire, le présent acte.

For certified true copy

the 31/10/25



A large, stylized handwritten signature in blue ink, likely belonging to the notary or a representative of the party.